
ISTARSKA ŽUPANIJA  
GRAD LABIN 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA LABIN GORNJI 
PREDSJEDNICA 
Labin, 8. kolovoza 2018. 
 

ZAPISNIK  
 
sa 8. sjednice Vijeća Mjesnog odbora LABIN GORNJI održane dana 08. kolovoza 2018. 
godine u Maloj vijećnici Grada Labina (I kat – zgrade gradske uprave) sa početkom u 18,00 
sati. 
 
Prisutni: Alenka Verbanac, predsjednica; Fabio Juričić, član; Elvira Milevoj, članica 
              
Ostali: Donald Blašković, pročelnik UO za komunalno gospodarstvo i upravljanje imovinom;  
           Dino Šumberac, savjetnik za investicije i Loreta Blašković, viša savjetnica za pravne 
           poslove. 
 
DNEVNI RED: 1. Konzultacije s mjesnim odborom u izradi Proračuna za 2019. godinu.  
 
AD. 1.  Alenka Verbanac, predsjednica Vijeća Mjesnog odbora Labin Gornji otvara sjednicu i 
pozdravlja prisutne.  

Daje riječ Elviri Milevoj koja upoznaje članove Vijeća da se ove godine prije ljetne sezone 
nije prefarbao pješački prijelaz u ulici Svete Katarine.  

Donald Blašković navodi da će se ugovor sa tvrtkom koja obavlja horizontalnu 
signalizaciju potpisati do kraja mjeseca kolovoza te će se u roku  20-tak dana početi 
obnavljati horizontalna signalizacija. 

Alenka Verbanac obrazlaže da sve više naših građana dolazi na kupanje u naselje Prtlog, 
te da bi se trebalo pristupiti uređenju pristupa moru postavljanjem stepenica na ulazu u more 
te uređenjem sunčališta. Također smatra da bi trebalo urediti ulaz u samo naselje na način 
da se isplanira bijelo parkiralište za automobile i predvidi dio zelene površine. Planirano je da 
će se izgraditi dječje igralište. Navodi da je ove godine plaža Šeničina izrazito čista, 
postavljen je dovoljan broj kanti za otpatke, ali smatra da se promijenila i svijest kupača koji 
sami čiste plažu i ne ostavljaju smeće. 

Donald Blašković smatra da bi trebalo kod starog mlina postaviti minimum opreme na 
plažu i to tuš, svlačionicu za presvlačenje te kemijski wc.  

Alenka Verbanac navodi da će se obratiti Turističkoj zajednici Labina za financijsku 
pomoć vezano za navedeno uređenje. 

Elvira Milevoj ukazuje da je jedna čistačica u Starom gradu nedovoljna jer ne stigne sve 
očistiti; javni prolaz uz ulicu Aldo Negri prema Titovom trgu je prljav, te je zapušten prostor 
iza Narodnog muzeja gdje je postavljeno umjetničko djelo Josipa Diminića. Navodi problem u 
ulici Svete Katarine gdje trgovci izlažu robu i nema mjesta za pješake, te smatra da bi bilo 
potrebno urediti postojeće stepenište te produžiti nogostup uz zgradu katastra i postaviti 
rukohvat. 

Dino Šumberac obrazlaže investicije koje se planiraju realizirati u 2019. godini.  Radi se 
na Idejnom projektu obilaznice zapad za dionicu Tonci - Presika. Trenutno je u tijeku izrada 
Krajobraznog elaborata i do kraja godine je predviđen završetak izrade Idejnog projekta. 
Dionica obilaznice prolazi zemljištem koje je dijelom u državnom vlasništvu i dijelom u 
privatnom vlasništvu i nakon ishođenja lokacijske dozvole trebat će se pristupiti rješavanju 
imovinsko – pravnih odnosa. Navodi da je projekt važan i zbog rješavanja problematike 
vodoopskrbe Podlabina, sustav je dotrajao i nema dovoljan pritisak u pogledu protupožarnih 
zahtjeva. 

Dino Šumberac također navodi da je u izradi projekt infrastrukture starogradske jezgre sa 
popločenjem parternih površina te se nastavlja sa dovršenjem projekta nakon što je 
pribavljeno mišljenje Konzervatorskog odjela. Predstavlja idejno rješenje pješačko - 
biciklističke staze Rabac – Duga Luka. Navodi da je Grad Labin dobio 150.000,00 kuna od 
Ministarstva turizma, te da će se sam projekt staze realizirati kroz pet faza. Od Maslinice do 



Remca; od Remca do Šeničine; od Šeničine do Prtloga; od Prtloga starim putem do ceste za 
uvalu i od starog mlina prema uvali. Peta faza planirana je od uvale do naselja Sv. Marina , 
ta dionica nalazi se na području Općine Raša. Staza će biti široka 2 metra, a na usponima 3 
metra, imati će više odmorišta sa klupama. Glavni projekt treba raditi samo za veće potporne 
zidove, te je potrebno ishoditi samo lokacijsku dozvolu što će ubrzati cijeli projekt. 

 Dino Šumberac navodi da se također planira projekt sanacije vegetacije šume Pineta 
odnosno njenog hortikulturnog uređenja i projekt rekonstrukcije zgrade gradskog kina. 
Zajednica Talijana provodi projekt rekonstrukcije Malog kazališta Circola. Navodi da se opet 
izlaže prodaji zgrada stare apoteke u ulici Aldo Negri. 
      Elvira Milevoj ukazuje na problem umirovljenika Starog grada koji nemaju prostor za 
okupljanje i druženje, predlaže da se između slobodnih prostora u vlasništvu Grada nađe 
jedan pogodan za korištenje za umirovljenike. Međutim navodi da postoji mogućnost da 
umirovljenici odlaze na druženje u prostorije Zajednice Talijana gdje imaju na raspolaganju 
dnevni tisak i knjige, ali da isti nisu zaintresirani. Smatra da u starogradskoj jezgri nedostaje 
cvijeća, posebice na Šetalištu San marco. Zanima je da li će se u mjesecu rujnu riješiti 
problem parkiranja na ulazu u starogradsku jezgru. 
     Alenka Verbanac naglašava kako mjesni odbor podržava i smatra važnim i sve više 
neophodnim realizaciju investicijskih projekata obrazloženih od gospodina Šumberca te da 
će se popis svih pojedinačnih zahtjeva građana razmotriti još jednom na savjetovanju  
građana početkom rujna. 

Donald Blašković navodi da Izmjena i dopuna Odluke o uređenju prometa na području 
Grada Labina upućuje se na slijedeću sjednicu Gradskog vijeća, te da će se problem riješiti 
uvođenjem čitača registracijskih oznaka. 

Donald Blašković navodi da Mjesni odbor početkom rujna treba sazvati zbor građana na 
kojem bi se dodatno prikupili zahtjevi građana i kako bi se dogovorili oko prioriteta za 2019. 
godinu. Dogovorene prioritete će se dostaviti u nadležni odjel gradske uprave nakon čega će 
predstavnici gradske uprave uz članove vijeća mjesnog odbora prezentirati svim 
zainteresiranim građanima prioritete koji će biti uvršteni u Prijedlog Proračuna za slijedeću 
proračunsku godinu. 

 Kako se više nitko nije javio za riječ, predsjednica je zaključila sjednicu te je najavljen 
zbor građana za početak mjeseca rujna. O točnom terminu će se naknadno obavijestiti. 

Završeno u 19,00 sati. 
 

                         PREDSJEDNICA 
 
                    Alenka Verbanac, v.r. 

Zapisničarka: Loreta Blašković, v.r. 
 
 
DOSTAVITI: 

1. Alenka Verbanac 
2. Fabio Juričić 
3. Elvira Milevoj 
4. Maurao Čekada 
5. Grad Labin - web 
6. Arhiva 

 
 
 
 


